

桃園行政處公告

中文標題：桃園校區田徑場照明燈具維修汰換工程

英文標題：Taoyuan Campus Track and Field Lighting Fixture Maintenance and Replacement Project

公告起始／結束日期：即日起～115年2月8日

對象(全校教師、行政人員、或兩者皆是)：兩者皆是

內容：

一、為辦理桃園校區田徑場照明燈具維修汰換工程，期間進行相關管制作為如下：

(一)門禁及交通管制：115年2月7日(六)～115年2月8日(日)8時至18時，實施正(側)門輪替封閉管制，校內公車站暫停開放，欲搭乘公車人員，請至德明路口候車。

(二)施工範圍：整座田徑場

(三)影響範圍：田徑場及環校道路

(四)施工期間請配合施工需求及安全考量，勿靠近施工管制範圍。

二、如工程提早完竣則提前解除相關管制措施，期間造成不便，敬請諒解及配合。謝謝！

成功行政暨能源管理組 時文堯 啟

分機：3176

一、To carry out the maintenance and replacement of lighting fixtures at the Track and Field on Taoyuan Campus, the following control measures will be in place:

(一)Access and traffic control: From February 7, 2026 (Sat.) to February 8, 2026 (Sun.), 8:00–18:00, the main (side) gates will alternately be closed. The on-campus bus stops will be temporarily closed. Those needing to take the bus should please wait at the Deming Road intersection.

(二)Construction scope: Entire Track and Field.

(三)Impacted areas: Track and Field and campus loop road.

(四)During construction, please follow safety directions and do not.

二、If the project is completed early, the control measures will be lifted accordingly. We apologize for any inconvenience and appreciate your cooperation. Thank you!

Chengkung Administration and Energy Management Section,

Shi, Wen-Yao

Ext:3176